

輔導科 108 年度 5 月份家屬活動看板

The Bulletin Board of the Family Activity in May, 2019

1. 財團法人利伯他茲教育基金會家庭支持日 The Family Day of the Libertas Foundation

5月3日財團法人利伯他茲教育基金會於中正堂舉辦家庭支持日活動，活動由輔導科長主持，分為上、下午2場，上午場計有6組家庭、8名家屬參加，下午場計有12組家庭、20名家屬參加，共計有18組收容人家庭、28名家屬參加。

On May 3, the Libertas Foundation held the Family Day for inmates who have attending their treatment groups in the center. There are two sessions of the activity, which were hosted by the Section Chief of Guidance and Assistance. There are 6 families and 8 family members attending the activity in the morning session, and 12 families as well as 20 family members in the afternoon session.

相關照片



相關照片





2. 108 年度母親節面對面懇親

Face-To-Face Visiting for Celebrating the 2019 Mother's Day

5 月 8 日、9 日，於中正堂舉辦 108 年度母親節面對面懇親，共分三梯次辦理，第一梯次共有 33 名收容人與 65 名家屬參加，第二梯次共有 33 名收容人與 77 名家屬參加，第三梯次共有 35 名收容人與 74 名家屬參加，總計有 101 名收容人及 216 名家屬參加本活動。

On May 8 and 9, we held the face-to-face visiting activity for celebrating 2019 Mother's Day. The activity included three sessions. There are 33 inmates and 65 family members attending the first session, 33 inmates and 77 family members the second as well as 35 inmates and 74 family members the third.

相關照片

相關照片

